



## الخبرات العمليّة

اعمل تدريسيا على الملاك الدائم في كلية الكوت الجامعة قسم علوم القرآن والتربية منذ عام ٢٠٢٣ إلى الان.

## المؤهلات العلميّة

- اولا: حصلت على شهادة البكالوريوس من جامعة بغداد كلية التربية ابن رشد -قسم علوم القرآن ٢٠٠١\_٢٠٠٠ .
- ثانيا: وحصلت على شهادة الماجستير من جامعة بغداد كلية العلوم الاسلامية ٢٠١٩/١٢/١٨
- حصل على شهادة الدكتوراه من جامعه بغداد كلية العلوم الاسلامية ٢٠٢٣/١١/٢٨

## الدورات التدريبية

- ١- سلامة اللغة العربية .
- ٢- طرائق التدريس
- ٣- صلاحية التدريس

سلامة اللغة العربية

- ٤- كفاءة اللغة الإنكليزية

## الإنجازات

كنت مديرة ندوة لقسم علوم القرآن والتربية الاسلامية.

رساله الماجستير بعنوان الجوانب الاجتماعية في تفسير المنار \_محمد رشيد رضا  
١٩٣٥ت

- طروحه الدكتوراه المباحث النفسية والتربوية في تفسير الكبير الامام الرازي  
٥٦٠٦
- البحوث المنشورة
- الصدق والامانة في تفسير الرازي (ت٦٠٦هـ) دراسة وصفية

- 
- [Email iibascince@uowasit.edu.iq](mailto:iibascince@uowasit.edu.iq)
- الصفات الذميه في القرآن الكريم عن الامام الرازي  
(ت٦٠٦هـ) في التفسير الكبير
- <https://mabdaa.edu.iq>

## معلومات الاتصال

٠٧٨٠٢٦٢٢٧٢٠

Abdulahomad@gmail.com

الجنس : ذكر

تاريخ التولد: ١٩٩٦/٣/١٥

الحالة الاجتماعية - غير متزوج

ذى قار

الجنسية - عراقي

اللغة الأم - اللغة العربية

## العنوان الوطني

محافظة ذي قار - العراق

## المهارات

اجيد مهارة الحاسوب

## اللغات

اللغة الإنكليزية / المستوى متوسط



## Name & Personal Brief

Dr. Abdel-Ilah Hammadi Hammadi Latif

## Contact Info

	9647732081657
	Krarjmhwr82@gmail.com
	Male
	1/1/1977
	Single
	Dhi Qar
	Iraq
	Arabic

## Skills

I am good at computer skills

## Languages

Arabic – Native language

English – Level I

## Experience

**I work as a permanent teacher at Kut University College, Department of Qur'anic Sciences and Education, from 2023 until now.**

## Education

No: I obtained a bachelor's degree from the University of Baghdad, College of Education, Ibn Rushd - Department of Qur'anic Sciences 2000-2001. Second: I obtained a master's degree from the University of Baghdad, College of Islamic Sciences, 12/18/2019. He obtained a doctorate from the University of Baghdad, College of Islamic Sciences, 11/28/2023

## Courses

- 1- Arabic Language Proficiency.
- 2- Teaching Methods.
- 3- Teaching Competency.
- 4- Arabic Language Accuracy.
- 5- English Language Proficiency.

## Achievements

was a seminar director for the Department of Qur'anic Sciences and Islamic Education.

Master's thesis to receive social treatment in the interpretation of Al-Manar - Muhammad Rashid Reda 1935 AD

- Dr.'s dissertation on psychological and educational investigations in the interpretation of the great Imam al-Razi, 606 AH

- Latest published

- Honesty and honesty in the interpretation of Al-Razi (d. 606 AH), a descriptive study

-